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The importance of smart universities in improving their
Oxford University performance, says Times Higher Education:
"2011 2019"experience in the period
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Abstract:

This study aims to identify the role that smart university
experience contributes to achieving leading positions in the Times
Higher Education Magazine by focusing on the experience of
Oxford University, which has been the world leader since 2017 to
the present day. To achieve the goal of the study, the theoretical
frameworks associated with the Smart University and The Times
Of Higher Education, were initially presented to be moved to the
applied side by presenting the order and drip of Oxford University
according to the Times Higher Education Journal from 2011 to
2019, and trying to rely on The simple linear regression that
assumes linear relationship is based on the method of micro-
squares to extract the regression model, and here the spss program
was relied upon and the study found the effect of the experience
and seniority of Oxford University in its drip and ranking globally
according to the Times Journal of Higher Education.

Key words: Smart University, Times Higher Education
Magazine, Oxford University.

Résumé:

Le but de cette étude est d'identifier le rdle que 1'expérience
de l'université intelligente contribue a atteindre des niveaux de
leadership dans le magazine Times pour l'enseignement supérieur.
En se concentrant sur l'expérience de 1'Université d'Oxford, qui est
classée leader mondial depuis 2017 a ce jour, Afin d’atteindre
I’objectif de I’étude, on a initialement présenté les cadres
théoriques associés a la Smart University et au magazine Times
pour I’enseignement supérieur, A suivre par la transition vers le
coté pratique en présentant I'ordre et la ponctuation de 1'Université
d'Oxford, selon le Times of Higher Education entre 2011 et 2019,
Et essayez de vous appuyer sur la régression lin¢aire simple qui
suppose la relation linéaire et est basée sur la méthode des carrés

74



(W kel 36 U o sl e 3 ESTI Oilmald) 3y 4T JUAL Olges
"2019_2011" s5dl) 3 3)4ST daslr 4y )5

inférieurs pour extraire le modele de régression, Le programme
SPSS était bas¢ sur l'impact de I'expérience de ['Université
d'Oxford et sur son classement international et son classement
selon le Times of Higher Education.

Mots-clés: Smart University, Times Magazine pour
l'enseignement supérieur, Université d'Oxford.
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